
Zápis ze 16. schůze 

Spolku Fakt-Um 

konané dne 3. února 2025 

ve Vlašimi 

 

 

Dne 3. února 2025 proběhla členská schůze Spolku Fakt-Um (IČO: 01223411), kterou svolala členka výboru 

Martina Štědrová. 

 

Přítomní členové: 

Jana Gilchrist, Martina Štědrová, Lenka Opavová 

 

Omluvení členové: 

Radka Hladíková 

 

Hosté: 

Lada Janková 

 

Program schůze: 

1) Zahájení a prezence 

2) Úprava činnosti členů spolku a přijmutí nového člena 

3) Příprava podkladů pro podání daňového přiznání 

4) Zhodnocení akcí za rok 2024 

5) Dobročinnost 

6) Výroční zpráva za rok 2024 

7) Výhled do roku 2025 

8) Závěr 

 

1) Zahájení, prezence 

Schůzi zahájila Martina Štědrová v 16:00 hod v restauraci Na mlíkárně ve Vlašimi. 

Zápis do prezenční listiny – byl řádně proveden – viz příloha č. 1. 

Členská schůze je usnášení schopná, je-li přítomna alespoň polovina členů. 

Počet přítomných členů: 3 ze 4 hosté: 1 

Členská schůze je usnášení schopná. 

Byla provedena kontrola a aktualizace evidence členů Spolku. 

 

2) Úprava činnosti členů spolku a přijmutí nového člena 

Martina Štědrová předložila rezignaci na pozici člena a jednatele Spolku Fakt-Um. 

Pro:   4 Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 

Lada Janková předala přihlášku pro vstup do Spolku Fakt-Um, ta byla přijata – viz příloha č. 2. 

Pro:   4 Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 

Bylo dohodnuto, že Martina Štědrová zůstane neaktivním členem spolku. 

Pro:   4 Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 



3) Příprava podkladů pro podání daňového přiznání 

Podklady pro podání daňového přiznání za rok 2024 byly zkompletovány pro předání účetní. 

Pro:   4 Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 

4) Zhodnocení akcí za rok 2024 

V roce 2024 proběhly 2 akce organizované FU. 

Květinový den v Sázavě 

11. 8. 2024 

Letní den přilákal na Květinový den mnoho návštěvníků, kteří si mohli užít řemeslný jarmark, výrobu květinových 

vazeb, divadélko pro děti, rozdávání cen dětem za účast ve výtvarné soutěži na téma Zázraky svatého Prokopa.  

Pro Sázavský klášter se 16.880 Kč. 

 

12. Podblanický kreativní jarmar ve Vlašimi 

23. 11. 2024 

12. ročník jednoho z prvních podobných jarmarků na Vlašimsku proběhl v sobotu 23. 11. 

Téměř 30 prodejců nabídlo své rukodělné výrobky nakupujícím. Doprovodný program doplnil den milou 

atmosférou a do kasičky na dobrovolně vstupné spadlo několik tisíc korun. 

Dopoledne bylo již standardně živější, sál KD Blaník ve Vlašimi se rychle naplnil. Na pódiu vystoupila taneční 

skupina Euforie, břišní tanečnice a Honza Štědra.  

Nad schody vítalo návštěvník stěně ve výcviku jménem Rambo. Pro Pomocné tlapky o.p.s. jsme vybrali krásnou 

částku ve výši 5.543 Kč. 

 

Na dalších 2 akcích se FU podílel zajištěním prodejců. Akce byly organizovány Spolkovým domem ve Vlašimi. 

Tradiční Velikonoční jarmark 

23. 3. 2024 

Tento den se nesl ve znamení proměnlivého počasí. Program doplnila hudební a divadelní představení, kreativní 

dílničky. 

 

Podzimní jablkobraní 

5. 10. 2024 

Tento den se nesl ve znamení zimy, deště. Program doplnila hudební a divadelní představení, kreativní dílničky a 

výroba moštu. 

Pro:   4 Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 

5) Dobročinnost 

V roce 2024 jsme darovaly celkem 22.423 Kč z dobrovolného vstupného na akcích Květnový den a Podblanický 

kreativní jarmark.  

V dobročinnosti bude Spolek Fakt-Um dále pokračovat. 

Pro:   4 Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 

6) Výroční zpráva za rok 2024 

Za rok 2024 bude sepsána Výroční zpráva, kterou sepíše Jana Gilchrist. 

Pro:   4 Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 

 

 

https://www.facebook.com/pomocne.tlapky?__cft__%5B0%5D=AZUlY7Pwjb4UaYYGO5kTz84JUrJh0ZKY1GFp1DE3vqe-q51eeShaVb54Snh2WpdoiBCsdk70W-kQe2RAhMq86dwLNKhqqMVkv_9MnwrZs6YaTi0xRPGdLurvuSB0-oURAmvTaw9zaD9IVThWJl04-eRayjqa3VF7B9URn2-sD_N4btYOZV90DEPWGgR8Jlarz_I&__tn__=-%5DK-R


7) Výhled do roku 2025 

V roce 2025 plánujeme zorganizovat 13. Podblanický kreativní jarmark, a to 22. 11. 2025. Byly rozděleny úkoly 

jednotlivým členům.  

Vybraný dobrovolný příspěvek bude věnován nadaci Pomocné tlapky. 

Pro:   4 Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 

Spolupracovat budeme na Tradičním velikonočním jarmarku a Jablkobraní. 

Pro:   4 Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 

Bylo dohodnuto, že Květinový den již Spolkem Fakt-Um nebude organizován. Počínaje rokem 2025 bude 

organizace zajištěna NPÚ. 

Pro:   4 Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 

8)  Závěr 

Stálou prioritou činnosti sdružení na další období je pořádání dalších společenských aktivit na Benešovsku, 

Vlašimsku.  

Pro:      4  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

 

Příloha:  

č. 1: Prezenční listina 

č. 2: Přihláška Lady Jankové 

 

Datum vyhotovení zápisu: 5. 2. 2025   Podpis zapisovatele:  

 

 


